

To: Boursa Kuwait

السادة/ بورصة الكويت المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

With reference to chapter No. 4 of the Disclosure & Transparency Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7 of 2010 and its amendments regarding the disclosure of Material Information.

And to the resolution of the Company's Board of Directors dated 22/10/2025, approving the sale of the entire 63.39% shareholding of Egypt Kuwait Holding Company in Delta Insurance Company, in accordance with the mandatory tender offer submitted by Al Wafa Insurance Company.

We would like to inform you that on 30/10/2025, the sale of the entire 63.39% shareholding of Egypt Kuwait Holding Company in Delta Insurance Company to Al Wafa Insurance Company was executed according to the submitted mandatory tender offer.

Attached is a copy of the Material Information Disclosure form.

Please note that the sale process was executed in accordance with the rules specified by the Egyptian Exchange.

Best regards

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته الصادر من هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

والى قرار مجلس إدارة الشركة بتاريخ 2025/10/22 بالموافقة على بيع كامل مساهمة الشركة القابضة المصرية الكويتية بشركة الدلتا للتأمين والبالغة 63.39% وفقاً لعرض الشراء الإجباري المقدم من شركة تأمين الوفاء.

نود أن نحيط سيادتكم علماً بأنه بتاريخ 2025/10/30 تم تنفيذ صفقة بيع كامل مساهمة الشركة القابضة المصرية الكويتية بشركة الدلتا للتأمين والبالغة 63.39% لشركة تأمين الوفاء وفقاً لعرض الشراء الإجباري المقدم.

ومرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية .

مع الأخذ في الاعتبار أنه قد تم تنفيذ عملية البيع وفقاً للقواعد المحددة لذلك بالبورصة المصرية .

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير ،،

حاني عزام

Hany Azzam

رئيس قطاع الحوكمة

Head of Corporate Governance

Date: 30/10/2025

التاريخ : 2025/10/30



الشركة القابضة المصرية الكويتية ش.م.م

C.R.# 114648 - 14, Hassan Mohamed El Razzaz St.,
Agouza, Giza, Egypt
Tel.: +202 3336 3300 - Fax: +202 3335 8989

س.ت. ١١٤٦٤٨ - جيزة - ١٤ شارع حسن محمد الرزاز
(نوال سابقا) - العجوزة - الجيزة ج.م.ع
ت. ٣٣٦٣٣٠٠ (٢٠٢) - فاكس: ٣٣٣٥٨٩٠ (٢٠٢)

أيدي سرى

<u>Annex No. (10)</u>		<u>ملحق رقم (10)</u>	
<u>Disclosure of Material Information form</u>		<u>نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية</u>	
Date	30/10/2025	التاريخ	2025/10/30
Name of the listed company	Egypt Kuwait Holding company	اسم الشركة المدرجة	القابضة المصرية الكويتية
Material Information	Execution of the sale of <u>the entire 63.39% shareholding</u> of Egypt Kuwait Holding Company in Delta Insurance Company to Al Wafa Insurance Company, according to the mandatory purchase offer submitted.	المعلومة الجوهرية	تنفيذ صفقة بيع كامل مساهمة الشركة القابضة المصرية الكويتية بشركة الدلتا للتأمين والبالغة 63.39% لشركة تأمين الوفاء وفقاً لعرض الشراء الإلزامي المقدم .
Impact of the material information on the financial position of the company	- Increase in the balance of cash and cash equivalents by the value of the sale transaction, equivalent to approximately \$67 million USD. - The company achieved a profit from the transaction in its Consolidated Financial Statements approximately 3 million US dollars. - The company achieved a profit from the transaction in its standalone financial statements approximately 46 million US dollars.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	- زيادة أرصدة بند النقدية وما في حكمها بقيمة صفقة البيع بما يعادل 67 مليون دولار أمريكي تقريباً . - تحقيق الشركة ربحاً عن عملية البيع بالقوائم المالية المجمعة بقيمة 3 مليون دولار أمريكي تقريباً . - تحقيق الشركة ربحاً عن عملية البيع بالقوائم المالية المستقلة بقيمة 46 مليون دولار أمريكي تقريباً .

الشركة القابضة المصرية الكويتية
٣٠ أكتوبر ٢٠٢٥
١١٤٦٤٨

Handwritten signature

الشركة القابضة المصرية الكويتية ش.م.م

C.R. # 114648 - 14, Hassan Mohamed El Razzaz St.,
Agouza, Giza, Egypt
Tel.: +202 3336 3300 - Fax: +202 3335 8989
س. ت. ١١٤٦٤٨ - جيزة - ١٤ شارع حسن محمد الرزاز
(نوال سابقاً) - العجوزة - الجيزة ج.م.ع
ت. ٢٣٠٠ ٢٣٣٦ (٢٠٢) - فاكس: ٢٣٠٠ ٢٣٣٥ (٢٠٢)

Handwritten signature